Christmas Worship Set

Opening:

- Joy to the World (Unspeakable Joy) G and then key change to A (chord sheet)
 - 4 minutes

God's Promise (Gen 3:14-15)

- O Come O Come Emmanuel Dm (chord sheet)
 - o 5 minutes
 - o Sheet music (for violin solo)

Prophecy from Isaiah (Isa 9:6-7)

- O Come All Ye Faithful (His Name Shall Be) E (chord sheet)
 - o 5 minutes

Mary's Virgin Birth/ The Birth of Jesus Christ (Luke 1:26-35, 1:46-55; 2:1-7, 2:8-17, 2:20)

- Silent Night G (just 2 verses, one in English, one in Chinese, then straight into O Holy Night)
 - o (chord sheet)
- O Holy Night G
 - o (chord sheet)
- Together: 7 minutes

Dedication of Jesus (Luke 2:25-32)

- A Christmas Alleluia G (1st x English chorus, 2nd x Chinese chorus, 1st x Bridge English, 2nd x Bridge Chinese, last chorus Chinese 1st half/ English 2nd half)
 - o (chord sheet)
- The Grace of God with Us D
 - o (chord sheet)
- Together: 7 minutes

Offering from the Magi (Matt 2:1-11)

- Amazing Grace (My Chains are Gone) D
 - o (chord sheet)
 - o 5 minutes

Jesus Running to Egypt (Matt 2:13-15)

• the Lord's Prayer (Uncle Ken, special song) ~ 5 minutes

End:

Jesus Christ is Born Today 耶穌基督今日降生

Opening:

- <u>Joy to the World (Unspeakable Joy)</u> G and then key change to A (chord sheet)
 - o 4 minutes

Joy To The World (Unspeakable Joy)



Isaac Watts | George Frideric Handel | Chris Tomlin | Ed Cash | Matt Gilder Key - G | Tempo - 128 | Time - 4/4

W	F	RS	F	1

G C D Em⁷
Joy to the world the Lord is come

C D Em⁷
Let earth re - ceive her King

Let ev'ry heart pre - pare Him room

Em⁷

And heaven and nature sing

And heaven and nature sing

C Am D G And heaven and heaven and nature sing

TURNAROUND 1

| G C | C | G C | C |

VERSE 2

C D Em⁷
Let all their songs em - ploy

C G C G While fields and floods rocks hills and plains

While fields and floods rocks hills and plains

Re - peat the sounding joy re - peat the sounding joy

C Am D G
Re - peat re - peat the sounding joy

TURNAROUND 2

| G | G | G | G |

CHORUS 1A

Joy unspeakable joy

An over - flowing well no tongue can tell

C G lov unspeakable io

Joy unspeakable joy

It rises in my soul never lets me go

Key - A

VERSE 3

A D E F#m⁷
He rules the world with truth and grace

D E F#m⁷

And makes the nations prove

D A/C# D A/C#
The glories of His righteous - ness

F#m⁷ E

And wonders of His love and wonders of His love

D Bm⁷ E A
And wonders wonders of His love

CHORUS 1B

) /

Joy unspeakable joy

F I

An over - flowing well no tongue can tell

D A

Joy unspeakable joy

E Bm I It rises in my soul never lets me go

ENDING

| A D | D | A D | D | A D | D | A |

CCLI Song # 5607039

© sixsteps Music | Vamos Publishing | worshiptogether.com songs | Ryan House Music | Wondrously Made Songs For use solely with the SongSelect® Terms of Use. All rights reserved. www.ccli.com CCLI License # 11446559

God's Promise 神的應許

¹⁴ 耶和華 神對蛇說:你既作了這事,就必受咒詛,比一切的牲畜野獸更甚。你必用肚子行走,終身吃土。¹⁵ 我又要叫你和女人彼此為仇;你的後裔和女人的後裔也彼此為仇。女人的後裔要傷你的頭;你要傷他的腳跟。【創 3:14~15】 ¹⁴The Lord God said to the serpent, "Because you have done this, cursed are you above all livestock and above all beasts of the field; on your belly you shall go, and dust you shall gat all the days of your life. ¹⁵ I will put enmity between you and the woman, and between your offspring and her offspring; he shall bruise your head, and you shall bruise his heel." 【Gen 3:14~15】

- O Come O Come Emmanuel Dm (chord sheet)
 - o 5 minutes
 - o Sheet music (for violin solo)

O Come O Come Emmanuel



Melody: 15th century Franciscan hymn Translated from Latin by John Mason Neale Arranged by Joel Smallbone | Luke Smallbone | Mark Campbell | Stephen Lynch | Stephen Blake Kanicka | (based on the recording by for KING & COUNTRY)

Key - Dm | Tempo - 113 | Time - 12/8

INTRO

| Dm | C Gm⁷ | Dm | C Gm⁷ | | Dm | C Gm⁷ | Dm | Dm N.C. |

||: Dm | C Gm⁷ | Dm | C Gm⁷ :||

VERSE 1

C Gm⁷ Dm Dm O come O come Em - man -C/G Gm⁷ And ransom captive Is ra - el Gm^7 E That moums in lonely exile here Gm⁷ C Un - til the Son of God ap - pear

CHORUS 1A

Dm Re - joice, re - joice Gm C Dm Em - man - uel shall come to thee (1.) $Gm^7 C$ | Dm | Dm N.C. | (To Tum.) O Is - ra - el (2.) **Gm⁷ C** | **Dm** | **Dm** | (To Ch.1a) O Is - ra - el (3.) Gm^7 C | Dm | Dm N.C. | (To Inter.) - ra - el O Is

TURNAROUND

||: Dm | C Gm⁷ | Dm | C Gm⁷ :||

VERSE 2

 Gm^7 Dm O come Thou Dayspring come and cheer C/G Gin7 Dm Our spirits by Thine ad vent here Dis - perse the gloomy clouds of night Gm⁷ C Dm (To Ch.1a) F And death's dark shadow put to flight

INTERLUDE

| | : Dm | C Gm⁷ | Dm | C Gm⁷ : | |Oh

VERSE 3

Dm/G Gm⁷ Dm Dm O come Thou Key of Da vid come Dm/G Gm⁷ And open wide our heav 'nly home Gm^7 Make safe the way that leads on high Gm⁷ C And close the path to mis - er - y

CHORUS 1B (2X)

Re - joice, re - joice Gm C Dm Em - man - uel shall come to thee Gm⁷ C Dm OIs - ra - el

CCLI Song # 7109193

© Words: Public Domain | Music: 2017 Warner-Tamerlane Publishing Corp. | Ben Backus Music | Curb Congregation Songs | Fleauxmotion Music | Mike Curb Music | Modcast Music | STUDIO SBK PUBLISHING | Fleauxmatic Music | Kilns Music | Shaun Shankel Pub Designee | Method to the Madness | Shankel Songs | WC Music Corp.

For use solely with the SongSelect® Terms of Use. All rights reserved. www.ccli.com CCLI License # 11446559

 $\mathbb{N} \cdot \mathcal{K} \to \mathbb{N}$

Prophecy from Isaiah 以賽亞的預言

⁶因有一嬰孩為我們而生;有一子賜給我們。政權必擔在他的肩頭上;他名稱為奇妙策士、全能的神、永在的父、和平的君。⁷他的政權與平安必加增無窮。他必在大衛的寶座上治理他的國,以公平公義使國堅定穩固,從今直到永遠。萬軍之耶和華的熱心必成就這事。【賽 9:6~7】

⁶For to us a child is born, to us a son is given; and the government shall be upon his shoulder, and his name shall be called Wonderful Counselor, Mighty God, Everlasting Father, Prince of Peace. ⁷Of the increase of his government and of peace there will be no end, on the throne of David and over his kingdom, to establish it and to uphold it with justice and with righteousness from this time forth and forevermore. The zeal of the Lord of hosts will do this. 【Isa 9:6~7】

- O Come All Ye Faithful (His Name Shall Be) E (chord sheet)
 - o 5 minutes

O Come All Ye Faithful (His Name Shall Be) SongSele



Original Translation by C. Frederick Oakeley | Original Music by John Francis Wade Addt'l. Words and Music by JD Myers | Kristian Stanfill (based on the recording by Passion, Feat. Melodie Malone)

Kev - E | Tempo - 76 | Time - 4/4

VERSE 1

E^{2(no3)} E B/D# O come all ye faithful joyful and trium - phant В F#SUS O come ye O come ye to Beth le - hem B^{sus} C#m⁷ E/G# A Come and be - hold Him E/G# Δ2 Bom the King of angels

CHORUS 1

E O come let us adore Him A^2 E/G# O come let us a - dore Him B C#m⁷ O come let us a - dore Him E/B B^{sus} Christ the Lord

TURNAROUND 1

 $|E|A^2|E/G#|A^2|$

VERSE 2

E^{2(no3)} E Sing choirs of angels sing in exulta - tion C#m⁷ F#SUS Sing all ye citizens of heaven a - bove B^{sus} $C#m^7$ E/G# A^2 Glo ry to God all glory in the highest

TURNAROUND 1

 $|E|A^2|E/G#|A^2|$ $|C\#m^7|A^2|E/G\#|A^2|$

VERSE 3

E2(no3) Yea Lord we greet thee B/D# Bom this happy mom - ing F#SUS C#m⁷ Jesus to Thee be all glo given B^{sus} C#m⁷ E/G# A Word of the Fa A² E/G# Now in flesh ap - pearing

TAG

(The Lord) $|E|A^{2}|E/G#|A^{2}|$

BRIDGE 1A

 A^2/E His name shall be wonderful counselor A^2/E His name shall be Everlasting Father A^2/E His name shall be Prince of Peace Mighty God A^2/E His name shall be Em - manuel

CHORUS 2

We'll praise Your name for - ever A² E/B B E/G# We'll praise Your name for - ev - er B C#m⁷ We'll praise Your name for - ev - er E/B B^{SUS} **E** (**E**^{SUS}) (*To Ch. 2*) Christ the Lord

Mary's Virgin Birth of Jesus Christ 童貞女馬利亞懷孕生子

²⁶到了第六個月,天使加百列奉神的差遣往加利利的一座城去(這城名叫拿撒勒),²⁷到一個童女那裡,是已經許配大衛家的一個人,名叫約瑟。童女的名字叫馬利亞;²⁸天使進去,對他說:「蒙大恩的女子,我問你安,主和你同在了!」²⁹馬利亞因這話就很驚慌,又反復思想這樣問安是甚麼意思。³⁰天使對他說:「馬利亞,不要怕!你在神面前已經蒙恩了。³¹你要懷孕生子,可以給他起名叫耶穌。³²他要為大,稱為至高者的兒子;主神要把他祖大衛的位給他。³³他要作雅各家的王,直到永遠;他的國也沒有窮盡。」³⁴馬利亞對天使說:「我沒有出嫁,怎麼有這事呢?」³⁵天使回答說:「聖靈要臨到你身上,至高者的能力要蔭庇你,因此所要生的聖者必稱為神的兒子(或作:所要生的,必稱為聖,稱為神的兒子)。【路1:26~35】

²⁶In the sixth month the angel Gabriel was sent from God to a city of Galilee named Nazareth, ²⁷to a virgin betrothed to a man whose name was Joseph, of the house of David. And the virgin's name was Mary. ²⁸And he came to her and said, "Greetings, O favored one, the Lord is with you!" ²⁹But she was greatly troubled at the saying, and tried to discern what sort of greeting this might be. ³⁰And the angel said to her, "Do not be afraid, Mary, for you have found favor with God. ³¹And behold, you will conceive in your womb and bear a son, and you shall call his name Jesus. ³²He will be great and will be called the Son of the Most High. And the Lord God will give to him the throne of his father David, ³³and he will reign over the house of Jacob forever, and of his kingdom there will be no end." ³⁴And Mary said to the angel, "How will this be, since I am a virgin?" ³⁵And the angel answered her, "The Holy Spirit will come upon you, and the power of the Most High will overshadow you; therefore the child to be born will be called holy-the Son of God. 【Luke 1:26~35】

⁴⁶ 馬利亞說:我心尊主為大;⁴⁷ 我靈以神我的救主為樂;⁴⁸ 因為他顧念他使女的卑微;從今以後,萬代要稱我有福。⁴⁹ 那有權能的,為我成就了大事;他的名為聖。⁵⁰ 他憐憫敬畏他的人,直到世世代代。⁵¹ 他用膀臂施展大能;那狂傲的人正心裡妄想就被他趕散了。⁵² 他叫有權柄的失位,叫卑賤的升高;⁵³ 叫飢餓的得飽美食,叫富足的空手回去。⁵⁴ 他扶助了他的僕人以色列,⁵⁵ 為要記念亞伯拉罕和他的後裔,施憐憫直到永遠,正如從前對我們列祖所說的話。【路 1:46~55】
⁴⁶ And Mary said, "My soul magnifies the Lord, ⁴⁷ and my spirit rejoices in God my Savior,

⁴⁶And Mary said, "My soul magnifies the Lord, ⁴⁷and my spirit rejoices in God my Savior, ⁴⁸for he has looked on the humble estate of his servant. For behold, from now on all generations will call me blessed; ⁴⁹for he who is mighty has done great things for me, and holy is his name. ⁵⁰And his mercy is for those who fear him from generation to generation. ⁵¹He has shown strength with his arm; he has scattered the proud in the thoughts of their hearts; ⁵²he has brought down the mighty from their thrones and exalted those of humble estate; ⁵³he has filled the hungry with good things, and the rich he has sent empty away. ⁵⁴He has helped his servant Israel, in remembrance of his mercy, ⁵⁵as he spoke to our fathers, to Abraham and to his offspring forever." 【Luke 1:46~55】

The Birth of Jesus Christ 耶穌基督的誕生

¹當那些日子,該撒亞古士督有旨意下來,叫天下人民都報名上冊。²這是居里扭作 敘利亞巡撫的時候,頭一次行報名上冊的事。³眾人各歸各城,報名上冊。⁴約瑟也 從加利利的拿撒勒城上猶太去,到了大衛的城,名叫伯利恆,因他本是大衛一族一 家的人,5要和他所聘之妻馬利亞一同報名上冊。那時馬利亞的身孕已經重了。6他們在那裡的時候,馬利亞的產期到了,7就生了頭胎的兒子,用布包起來,放在馬槽裡,因為客店裡沒有地方。【路 2:1~7】

¹In those days a decree went out from Caesar Augustus that all the world should be registered. ²This was the first registration when Quirinius was governor of Syria. ³And all went to be registered, each to his own town. ⁴And Joseph also went up from Galilee, from the town of Nazareth, to Judea, to the city of David, which is called Bethlehem, because he was of the house and lineage of David, ⁵to be registered with Mary, his betrothed, who was with child. ⁶And while they were there, the time came for her to give birth. ⁷And she gave birth to her firstborn son and wrapped him in swaddling cloths and laid him in a manger, because there was no place for them in the inn. 【Luke 2:1~7】

⁸在伯利恆之野地裡有牧羊的人,夜間按著更次看守羊群。⁹有主的使者站在他們旁邊,主的榮光四面照著他們;牧羊的人就甚懼怕。¹⁰那天使對他們說:不要懼怕!我報給你們大喜的信息,是關乎萬民的;¹¹因今天在大衛的城裡,為你們生了救主,就是主基督。¹²你們要看見一個嬰孩,包著布,臥在馬槽裡,那就是記號了。¹³忽然,有一大隊天兵同那天使讚美神說:¹⁴在至高之處榮耀歸與神!在地上平安歸與他所喜悅的人(有古卷作:喜悅歸與人)!¹⁵眾天使離開他們,升天去了。牧羊的人彼此說:我們往伯利恆去,看看所成的事,就是主所指示我們的。¹⁶他們急忙去了,就尋見馬利亞和約瑟,又有那嬰孩臥在馬槽裡;¹⁷既然看見,就把天使論這孩子的話傳開了。【路 2:8~17】

⁸And in the same region there were shepherds out in the field, keeping watch over their flock by night. ⁹And an angel of the Lord appeared to them, and the glory of the Lord shone around them, and they were filled with fear. ¹⁰And the angel said to them, "Fear not, for behold, I bring you good news of a great joy that will be for all the people. ¹¹For unto you is born this day in the city of David a Savior, who is Christ the Lord. ¹²And this will be a sign for you: you will find a baby wrapped in swaddling cloths and lying in a manger." ¹³And suddenly there was with the angel a multitude of the heavenly host praising God and saying, ¹⁴" Glory to God in the highest, and on earth peace among those with whom he is pleased!" ¹⁵When the angels went away from them into heaven, the shepherds said to one another, "Let us go over to Bethlehem and see this thing that has happened, which the Lord has made known to us." ¹⁶And they went with haste and found Mary and Joseph, and the baby lying in a manger. ¹⁷And when they saw it, they made known the saying that had been told them concerning this child. 【Luke 2:8~17】

²⁰牧羊的人回去了,因所聽見所看見的一切事,正如天使向他們所說的,就歸榮耀 與神,讚美他。【路 2:20】

²⁰And the shepherds returned, glorifying and praising God for all they had heard and seen, as it had been told them. 【Luke 2:20】

- Silent Night G (just 2 verses, one in English, one in Chinese, then straight into O Holy Night)
 - o (chord sheet)
- O Holy Night G
 - o (chord sheet)
- Together: 7 minutes

Silent Night



Music by Franz Xaver Gruber | Bart Millard | Mike Scheuchzer | Nathan Cochran | Jim Bryson | Robby Schaffer | Brown Bannister Words by Joseph Mohr | John Freeman Young

Key - G | Time - 4/4

W W			0		-9
W	E	IIK.	3	E	Щ.

Silent night holy night

All is calm I'm singin' all is bright

G

'Round yon virgin mother and Child

Holy Infant so tender and mild

 D^7

Sleep in heavenly peace

D

Oh sleep in heavenly peace

VERSE 2

Silent night holy night

Shepherds quake oh at the sight

Glories stream from

heaven afar

Heavenly hosts sing alleluia

 D^7

C Christ the Savior is born

D

Christ the Savior is born

INSTRUMENTAL

 $\mid G \mid Am \mid C^2 \mid G \mid$ | G | Am | F | D | D |

VERSE 3

Silent night holy night

C

Son of God oh love's pure light

Radiant beams from Thy holy face

With the dawn of redeeming grace

 D^7

C

Jesus Lord at Thy birth

Jesus Lord at Thy birth

ENDING

| G | Am | C² | G | | G | Am | C² | G | G . C G |

CCLI Song # 4629513

© 2005 Simpleville Music | Wet As A Fish Music | Banistuci Music For use solely with the SongSelect® Terms of Use. All rights reserved. www.ccli.com CCLI License # 11446559

O Holy Night



Original Words by Placide Cappeau | Original Music by Adolphe Charles Adam | Translation by John Sullivan Dwight Arragned by David Crowder and Abe Parker (based on the recording by Passion, Feat. Crowder)

Key - G | Tempo - 57 | Time - 6/8

VERSE 1

G C G
O holy night the stars are brightly shining
D/G G D⁷ G
It is the night of our dear Savior's birth
G G/B C G
Long lay the world in sin and error pining
Bm F#/A# Bm

'Til He ap - peared and the soul felt its worth

D D G C/G G
A thrill of hope the weary world re - joic - es
D D G D/F#
For yonder breaks a new and glorious mom

CHORUS 1A

Em⁷ Bm Fall on your knees Em Eb O hear the angel voic - es G/B C^2 G/D D O night di - vine G/D D when Christ was bom O night D^7 G/B C^2 O night di - vine D^7 G/D D O night O night di - vine

TURNAROUND

 $||: G || Bm || C^2 || C^2 :||$

VERSE 2

G Bm C G/B G/D
Truly He taught us to love one an - oth - er
D G D⁷ G
His law is love and His gospel is peace
G Bm C G
Chains He shall break for the slave is our brother
Bm F# Bm
And in His name all op - pression shall cease

D D G C/G G

Sweet hymns of joy in grateful chorus raise we
D D G D/F#

Let all with - in us praise His holy name

CHORUS 2

Em⁷ Bm Christ is the Lord Em Eb O praise His name for - ev - er G/D D^7 G/B C^2 His pow - er and glo - ry G/D D^7 Ev - er more pro - claim D⁷ N.C. G/B C^2 His pow - er and glo -G/D D^7 G D/F# Ev - er more pro - claim

CHORUS 1B

Em⁷ Fall on your knees O hear the angels' voic - es G/D D^7 G O night di - vine G/D D^7 O night when Christ was born D^7 $G C^2$ O night di - vine $G/D D^{(4)}$ O night O holy night

OUTRO

| G C/E | G |

Dedication of Jesus 耶穌獻嬰禮

25 在耶路撒冷有一個人,名叫西面;這人又公義又虔誠,素常盼望以色列的安慰者來到,又有聖靈在他身上。26 他得了聖靈的啟示,知道自己未死以前,必看見主所立的基督。27 他受了聖靈的感動,進入聖殿,正遇見耶穌的父母抱著孩子進來,要照律法的規矩辦理。28 西面就用手接過他來,稱頌神說:29 主阿!如今可以照你的話,釋放僕人安然去世;30 因為我的眼睛已經看見你的救恩—31 就是你在萬民面前所預備的:32 是照亮外邦人的光,又是你民以色列的榮耀。【路 2:25~32】25Now there was a man in Jerusalem, whose name was Simeon, and this man was righteous and devout, waiting for the consolation of Israel, and the Holy Spirit was upon him. 26And it had been revealed to him by the Holy Spirit that he would not see death before he had seen the Lord's Christ. 27And he came in the Spirit into the temple, and when the parents brought in the child Jesus, to do for him according to the custom of the Law, 28he took him up in his arms and blessed God and said, 29" Lord, now you are letting your servant depart in peace, according to your word; 30 for my eyes have seen your salvation 31 that you have prepared in the presence of all peoples, 32 a light for revelation to the Gentiles, and for glory to your people Israel." 【Luke 2:25~32】

- A Christmas Alleluia G (1st x English chorus, 2nd x Chinese chorus, 1st x Bridge English, 2nd x Bridge Chinese, last chorus Chinese 1st half/ English 2nd half)
 - o (chord sheet)
- The Grace of God with Us D
 - o (chord sheet)
- Together: 7 minutes

A Christmas Alleluia

Chris Tomlin | Jonas Myrin

Key - G | Tempo - 72 | Time - 4/4



INTRO

| G | G |

ENDING

 $G G/B C^2 G/B D G$ You're the highest name of all alle - lu - ia

CHORUS 1A

Christ the Savior of the world He has come

G/B

DSUS D

the highest name of all

(2.) **D G** (To Br.) Alle - lu - ia

BRIDGE

The heavens roar the angels sing Dsus

All glory to our God and King C G/B

O night di - vine forever - more D G

CHORUS 1B

Alle - lu - ia

 C^2 G/B $B^{sus}/F\#$ B/D# Em Alle - lu - ia alle - lu C^2 G/D

Christ the Savior of the world

D Dsus D

He has come

 C^2 G/B B B/D# Em Alle - lu - ia alle - lu ia C^2 G/D G/B To the highest name of all

D^{sus} Em D/F#

Alle - lu - ia

Grace Of God With Us

Ben Fielding | Aodhan King | Brett Younker (based on the recording by Passion, Feat. Chidima Ubah)

Key - D | Tempo - 73 | Time - 4/4



VERSE 1

D $Em^{7(4)}$ D/F# G^2 Wonder - ful and wise in counsel

D/A Bm⁷ A G² For - ever might: - y God

D $Em^{7(4)}$ D/F# G^2 Precious Father ever - lasting

D/A Bm⁷ A G²
Blessed Prince of Peace

CHORUS

(G/D) D $Em^{7(4)}$ D/F# (Oh) Glo - ry to God G^2 Bm^7 A^{sus} AIn the high - est

D $Em^{7(4)}$ D/F# G^2 Je - sus our Sav - ior

(1.) D/A A D Em/D (To V2)

The grace of God with us

(2.) D/A A D (To Instr.)
The grace of God with us

(3.) D/A A D Em/D D (To Ch.)

The grace of God with us

(4.) **D/A A Bm** (To Tag)
The grace of God with us

VERSE 2

D Em⁷⁽⁴⁾ D/F# G²

The kings of earth rest on Your shoulders
D/A Bm⁷ A G²

You rule on Da - vid's throne
D Em⁷⁽⁴⁾ D/F# G²

Your kingdom here is now es - tablished
D/A Bm⁷ A G²

Christ our Lord of lords

INSTRUMENTAL

 $| D Em^{7(4)} | D/F# | G^2 Bm^7 | A^{SUS} A |$ $| D Em^{7(4)} | D/F# G^2 | D/A A | D | G/D |$

VERSE 3C

Em⁷⁽⁴⁾ D/F# Born that we might know for - giveness Bm⁷ A G^2 D/A Bom that we should live Em⁷⁽⁴⁾ $D/F# G^2$ With joy and hope and expec - tation $Bm^7 A G^2$ D/A Our King will come a - gain $Bm^7 A G^2$ D/A Our King will come a - gain

TAG

G² A^{sus} D
The grace of God with us

OUTRO

 $\mid D \mid Em^{7(4)} \mid D/F \# \mid G^2 \mid D/A \mid A^{SUS} \mid A \mid D \mid$

Offering from the Magi 東方博士獻禮

¹當希律王的時候,耶穌生在猶太的伯利恆。有幾個博士從東方來到耶路撒冷,說:²那生下來作猶太人之王的在那裡?我們在東方看見他的星,特來拜他。³希律王聽見了,就心裡不安;耶路撒冷合城的人也都不安。⁴他就召齊了祭司長和民間的文士,問他們說:基督當生在何處?⁵他們回答說:在猶太的伯利恆。因為有先知記著,說:6猶大地的伯利恆阿,你在猶大諸城中並不是最小的;因為將來有一位君王要從你那裡出來,牧養我以色列民。7當下,希律暗暗的召了博士來,細問那星是甚麼時候出現的,8就差他們往伯利恆去,說:你們去仔細尋訪那小孩子,尋到了,就來報信,我也好去拜他。9他們聽見王的話就去了。在東方所看見的那星忽然在他們前頭行,直行到小孩子的地方,就在上頭停住了。10他們看見那星,就大大的歡喜;¹¹進了房子,看見小孩子和他母親馬利亞,就俯伏拜那小孩子,揭開寶盒,拿黃金、乳香、沒藥為禮物獻給他。【太 2:1~11】

¹Now after Jesus was born in Bethlehem of Judea in the days of Herod the king, behold, wise men from the east came to Jerusalem, ²saying, "Where is he who has been born king of the Jews? For we saw his star when it rose and have come to worship him." ³When Herod the king heard this, he was troubled, and all Jerusalem with him; ⁴and assembling all the chief priests and scribes of the people, he inquired of them where the Christ was to be born. ⁵They told him, "In Bethlehem of Judea, for so it is written by the prophet: 6111 And you, O Bethlehem, in the land of Judah, are by no means least among the rulers of Judah; for from you shall come a ruler who will shepherd my people Israel." Then Herod summoned the wise men secretly and ascertained from them what time the star had appeared. ⁸And he sent them to Bethlehem, saying, "Go and search diligently for the child, and when you have found him, bring me word, that I too may come and worship him." 9After listening to the king, they went on their way. And behold, the star that they had seen when it rose went before them until it came to rest over the place where the child was. ¹⁰When they saw the star, they rejoiced exceedingly with great joy. ¹¹And going into the house they saw the child with Mary his mother, and they fell down and worshiped him. Then, opening their treasures, they offered him gifts, gold and frankincense and myrrh. [Matt 2:1~11]

- Amazing Grace (My Chains are Gone) D
 - o (chord sheet)
 - o 5 minutes

Amazing Grace (My Chains Are Gone)



Chris Tomlin | John Newton | Louie Giglio

Key - D | Tempo - 60 | Time - 4/4

VERSE 1

D G/D D
A - mazing grace how sweet the sound
D A/D
That saved a wretch like me
D D/F# G D

I cace was lost but now I'm found

D A/D D

Was blind but now I see

VERSE 2

Twas grace that taught my heart to fear

D A/D

And grace my fears re - lieved

D D/F# G D

How precious did that grace ap - pear

D A/D D

The hour I first be - lieved

CHORUS

D/F# G D/F#

My chains are gone I've been set free
G/B D/A

My God my Savior has ransomed me
D/F# G D/F#

And like a flood His mercy rains
Em⁷ A⁷ D (G/D) (To V.4)

Unending love amazing grace

VERSE 3

D G/D D
The Lord has promised good to me
D A/D
His word my hope se - cures
D D/F# G D
He will my shield and portion be
D A/D D (To Chorus)
As long as life en - dures

VERSE 4

D G/D D
The earth shall soon dis - solve like snow
D A/D
The sun forbear to shine
D D/F# G D
But God who called me here be - low
D A/D D
Will be for - ever mine

D A/D D
Will be for - ever mine
D A/D D
You are for - ever mine

CCLI Song # 4768151

Jesus Running to Egypt 耶穌逃難到埃及

¹³他們去後,有主的使者向約瑟夢中顯現,說:起來!帶著小孩子同他母親逃往埃及,住在那裡,等我吩咐你;因為希律必尋找小孩子,要除滅他。¹⁴約瑟就起來,夜間帶著小孩子和他母親往埃及去,¹⁵住在那裡,直到希律死了。這是要應驗主藉先知所說的話,說:我從埃及召出我的兒子來。【太 2:13~15】

¹³Now when they had departed, behold, an angel of the Lord appeared to Joseph in a dream and said, "Rise, take the child and his mother, and flee to Egypt, and remain there until I tell you, for Herod is about to search for the child, to destroy him." ¹⁴And he rose and took the child and his mother by night and departed to Egypt ¹⁵and remained there until the death of Herod. This was to fulfill what the Lord had spoken by the prophet, "Out of Egypt I called my son." [Matt 2:13~15]

• the Lord's Prayer (Uncle Ken, special song) ~ 5 minutes

End:

We Wish You a Merry Christmas (Phil Wickham lyrics) - (chord sheet) 3 minutes

We Wish You A Merry Christmas

Chorus

We wish you a merry Christmas We wish you a merry Christmas We wish you a merry Christmas And a happy New Year Glad tidings we bring To you and your kin We wish you a merry Christmas And a happy New Year

CCLI Song # 7032703
Rend Collective | Unknown
© Words: Public Domain

Music: Thankyou Music (Admin. by Capitol CMG Publishing)

For use solely with the SongSelect® Terms of Use. All rights reserved. www.ccli.com

CCLI License # 11446559